
Referat fra møte i foreldreutvalget for barn med 
funksjonsvariasjon   
  
Dato: Torsdag, 25. januar 2024, kl. 16.00 - 18.00 
Sted: Kommunehuset, maskinrommet (bak biblioteket)  
  
Deltatt: Cecilie Flaten, Solfrid Ekedal, Ann-Cecilie Vestby Haraldsen, Siri Fjellheim og Ann 
Christin Cluver (Halve møtet). 
Meldt forfall: Susanne Aasen Knutsen 
  
Sak nr.    
1/24  Godkjenning av innkalling  

 Denne ble godkjent 

2/24  Godkjenning av referat fra møte i foreldreutvalget 23.11.23 
 Referatet ble godkjent 

3/24  Nytt Råd for personer med funksjonsnedsettelser 
Nytt råd ble gått igjennom 

4/24  Valg av leder og nestleder 
Venter til neste møte, ifølge reglementet har brukerorganisasjoner mulighet til å 
komme med forslag. 

5/24  Endring av navn på foreldreutvalget 
Solfrid sender ønsket om nytt navn til rådet. 

6/24  Foreldreutvalget – møte med kommunepsykolog og kommunelege 6 
februar 
Alle er med på dette møte. Vi forteller om opplevelser vi har erfart. Hvor skal 
vi henvende oss? Hvem kan hjelpe oss? Samlivsbrudd, dødsfall i nær familie, 
hva med dødsfall i en nabokommune? Hvem varsler kriseteam? Opphold på 
krisesenter, hvem kan støtte? Avlastningsfamilier? Fysio tilbud når sykemeldt? 
Løse tråder. Punkter vi forsøker å belyse. 

7/24 Eventuelt 
Løvemammane- Bør noen av oss engasjere oss i styret? 
  
Budsjett 2024-2027- Terapibasseng 
Ikke lagt inn penger til utbedring. Vi bestemmer oss for ikke å sende inn 
innspill på dette, da vi ikke tror det har noe hensikt. Har gjort dette i flere år. 
Må utbedre bassenget på Lyngmyr for at barn med multifunksjonsnedsettelser 
skal kunne bruke det. 
 
Cafe? Ta opp tråden neste gang. Invitere også pårørende til eldre barn? 
 
Pleiepenger etter 4 uker, overført til NAV. Ugunstig for den som mottar. Er 
dette en sak å ta tak i? Det ble diskutert litt rundt ordningen. 
 



Solfrid sender brev til kommunedirektør om sekretærfunksjonen. 
  

  
Solfrid Ekedal 
Fungerende sekretær  
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